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Protokollsanteckning 

 

Ärende 22: Ny valdistriktsindelning i Huddinge 

Vi välkomnar förslaget att valdistrikten i Huddinge ökar från 60 till 64. Detta behövs 

framförallt för att undvika långa köer utanför vallokalerna, för att göra det smidigt att 

rösta för medborgarna, men även för att inte öka arbetsbelastningen för valarbetarna. 

Det ser också till att valdistrikten blir ungefär lika stora.  

Det är viktigt att förutsättningarna för att valen ska kunna genomföras på ett smidigt 

och säkert sätt utvecklas och att vi tar lärdom av de utvärderingar som vi har efter 

varje valår.  

Med ett nytt valår framför oss snart, så hoppas vi att kommunen också jobbar särskilt 

med att öka valdeltagande i de kommundelar där valdeltagandet är lågt (Vårby, 

Flemingsberg och Skogås). Det är ett arbete som är nödvändigt för att stärka 

demokratin och inkludera alla i kommunen i den. 
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